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SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETE 

  

 

JEGYZŐKÖNYV 

 

Készült: Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 2017. augusztus 28. napján  

8:00 órakor megtartott rendkívül nyilvános üléséről. 

 

Helye:   Salföld, Faluház.  

 

Jelen vannak:  Fábián Gusztáv polgármester 

    Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester 

               Kovács István képviselő  

              

Tanácskozási joggal jelen van:  

 

Tóthné Titz Éva jegyzőt helyettesítő aljegyző 

 

A jegyzőkönyvet készítette: Csik Tímea jegyzőkönyv-vezető 

 

 

Fábián Gusztáv polgármester: köszönti a megjelenteket, megállapítja, hogy a testület teljes 

létszámban jelen van, így határozatképes. Javasolja a meghívóban szereplő napirendek 

elfogadását.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

 KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

69/2017. (VIII. 28.) HATÁROZATA 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete a 2017. augusztus 28-i ülésének 

napirendjét az alábbiak szerint elfogadja:  

 

1.) Kistelepülési önkormányzatok alacsony összegű fejlesztéseinek  

támogatására benyújtandó pályázat 

     2.) A falugondnoki gépjármű gyermekszállításra való igénybevételének 

          indulási és érkezési helyszínének meghatározása 

 

1.) Kistelepülési önkormányzatok alacsony összegű fejlesztéseinek támogatására 

benyújtandó pályázat 

 
Fábián Gusztáv polgármester: ebben a pályázatban viszonylag gyorsan kell dönteni, mivel 

a beadási határidő szeptember 7. napja. Azon önkormányzatok pályázhatnak erre a célra, 

akiknek az adóerőképessége 12.000 Ft alatt van. Személy szerint a pályázati támogatást 

útfejlesztésre javasolja. A Fülöp Kertépítő cégtől kaptak egy árajánlatot bruttó 871.000 Ft 
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összegben. Úgy tudná elképzelni ezt a pályázatot, hogy még a mai napig is rendelkezésre áll a 

190.000 Ft összegű támogatás, amit út célra ajánlottak fel plusz ehhez társulna az 500.000 Ft 

támogatás és a jelenlegi útkarbantartási díjból, melyből még van valamennyi, ebből fedeznék 

a maradék 127.000 Ft-ot. Indokolásként elmondja, hogy ennek az útnak a kérdése százezer 

éves probléma, nagyon fontos annak az elkészítése, nagyon örvendetes lenne, ha erre a célra 

fel tudnák ezt a támogatást használni. Kéri a testület véleményét, hozzászólását.  

 

Kovács István képviselő: felmerült még egy javaslat, mely a temető körbe kerítése. Sajnos 

mindegyik horribilis összeg az önkormányzat költségvetéséhez képest. A Polgármester Úrnak 

volt több lehetősége adatot gyűjteni, tehát volt egy árajánlat kérés az útra. A temető 

kerítésének nyomvonalát felmérte, mely 353 méter hosszú. Itt elég húzós anyag költség 

jelentkezik, például oszlop, drótfonat, attól függ miből készül. Kérdezi, hogy erre 

vonatkozóan van-e ajánlat, csak azért, hogy tudnák összehasonlítani a két javaslatot.  

A temetővel kapcsolatosan még annyit szeretne kérdezni, mivel úgy tudja, hogy a temető 

működtetője az önkormányzat, bizonyos feladatok vannak, melyek állítólag hiánypótlásként 

merülnek fel és valószínű ellenőrzés lesz. Szeretné tudni, hogy mik ezek a hiányosságok, mi 

az, amit az önkormányzatnak teljesíteni kell. A döntés előtt meg kellene beszélni, hogy 

melyek azok a feladatok, amelyet meg tudnak csinálni azért, hogy ne érje az önkormányzatot 

elmarasztalás.  

 

Fábián Gusztáv polgármester:  vannak hiányosságok, többek között az, hogy nincsen 

kerítés. Ehhez tudni kell, bár nem mentségként mondja, hogy nem Salföld  az egyetlen  

önkormányzat, akinek nincsen bekerítve a temetője. Olyat kérnek, hogy nyitvatartási táblát 

kihelyezni, melynek gyakorlati értelme nincsen, mivel nincsen körbe kerítve bárki, bármikor 

bemehet. Egyébként ki zárná be és ki nyitná ki? Ez nevetséges, hogy ilyet kérnek, ez 

feltételezi azt, hogy a temető éjszaka zárva van. A kerítéssel kapcsolatban érdeklődött nem 

konkrétan erre a kerítésre, az interneten tájékozódott, hosszúságra adnak árajánlatot. A létező 

legolcsóbb kerítés, mely vasoszlop bebetonozva, 1 méter hosszan, 2 méter magas dróthálós 

kerítés 5.000 Ft. Ezek a cégek nem jöttek ki a helyszínre, hogy tényleges árajánlatot adjanak.  

Az alpolgármester asszony is tudakozódott ilyen ügyekkel kapcsolatosan. Ha teljesen sík 

alföldi viszonyok lennének, akkor is 1.600.000-1.700.000 Ft-ra jönne ki az összeg, innen csak 

feljebb lehet menni az árakkal, mert ez csak a legprimitívebb kerítés. Tudja, hogy fontos 

dolog a temetőbe a kerítés, de gyakorlatilag nem tudja javasolni a részéről.  
 

Kovács István képviselő:  köszöni a tájékoztatást.  Azért kérdezte, mivel egyik oldalról 

kötelezettség van rá, másik oldalról pedig korlátok vannak, az 500.000 Ft még a harmadát 

sem fedezi. Nagyon jó lett volna ezt elvégezni, de ennyi pénzt nem tudnak elővenni. Így 

akkor maradna a polgármester úr javaslata mellett, mert ahhoz meg van a fedezet. Ha kimegy 

a temetőbe többször tapasztalja, hogy segíteni akarnak, támogatni akarják a kerítés 

megvalósítását. 
 

Fábián Gusztáv polgármester:  annyit tenne még hozzá, hogy ez a bizonyos útszakaszra 

évente legalább 100.000 Ft-ot költenek, mivel elmossa az eső, csak egy szilárd burkolat tudja 

megoldani azt, hogy ne kelljen állandóan ezzel az útszakasszal foglalkozni. Amikor kimossa 

az eső, akkor a lakosság részéről elég erős a morgás. Eddig mindig olyan pályázat volt, hogy 

útjavítás, azzal nem tudtak mit kezdeni, ez konkrétan útépítésre szól, ezért bátorkodott ezt a 

javaslatot tenni.  

 

Kovács István képviselő: ez az ajánlat konkrét útjavításra szól, áfával, anyagköltséggel 

együtt? 
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Fábián Gusztáv polgármester: igen így van. A pályázati kiírásban benne van, hogy 

belterületi út építése. 

 

Kovács István képviselő: ez a cég kertépítő cég. 

 

Fábián Gusztáv  polgármester: nem egészen kertészeti cég, ez egy több lábon álló cég, 

utakat is épít. Egyébként ezt a céget a közútkezelő adta meg, tekintettel arra, hogy először 

hozzájuk fordult árajánlatért, de a közútkezelő ezért az árért kb. 10 méter utat csinált volna 

meg. Ez egy nagyméretű állami cég, iszonyatos árakon dolgozik, ezért kérdezte tőlük, hogy 

tudnak-e olyan  útépítőt a környéken, aki egyébként már csinált utakat, így javasolták a 

Fülöpkertet onnan kijött Fülöp László, aki a helyszínt megtekintette, felmérte és így kapta az 

önkormányzat az árajánlatot.   

 

Kovács István képviselő: kérdezi, hogy ez az árajánlat mit takar, mert az útnak az aljazata 

csak annyi a termőfölddel együtt, mint amennyi kavicsot, márgát ráhordtak.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: az árajánlat magában foglalja a kavicsos útburkolat 

felületének kiegyenlítését, stabilizálását, kopóréteg bedolgozását. 

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: kérdezi, hogy mi az a kopóréteg.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: nyilván az, amit alkalmazni fognak, az aszfalt.  

Az árajánlatban még benne szerepel a padka kialakítása, mivel vízelvezetést is készítenének.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: amikor először szó volt a pályázatról, akkor 

mindenek előtt azon kezdett morgolódni, hogy gyakorlatilag csöpögtetik a pénzt, a múltkor 

1,5 millió forintot kapott az önkormányzat, aminél többet kellett költeni a tetőszerkezetre. 

Akkor, ha hozzájön még ez az 500.000 Ft, akkor több mindent meg lehetett volna oldani. 

Továbbá, ha most azt mondták volna, hogy 2 millió forint, akkor meg lehetne oldani a 

temetőt. Az az igazság, hogy elaprózva jönnek a pénzek, melyhez nagyon sokat kell 

hozzátenni, vagy nem tudnak pályázni. Azt mondta első körben, hogy valóban ezt az utat már 

rendbe kell hozni. Utána jött a hír, hogy felülvizsgálat lesz a temetőben és 3 év óta nem léptek 

semmit. Ezzel kapcsolatosan megkérdezné, hogy milyen tartalékai vannak az 

önkormányzatnak. Valóban tudakozódott a kerítés ügyében, ugyan nem  jártas az 

építőiparban, de interneten utána nézett és 1000 Ft/méter az ár. Felhívta a céget, majd valaki 

visszahívta és küldtek egy árlistát. A teljes árlistát elküldték, annak ellenére, hogy elmondta, 

miről lenne szó, tehát betonoszlop 300-400 méter, mert akkor még nem volt pontosan meg a 

méret, plusz vadháló kellene, mert az a legegyszerűbb és legolcsóbb.  

A lényeg az, hogy a konkrét árajánlat nem érkezett meg, közben jött a hétvége és későn 

kaptak észbe. A pályázattal kapcsolatosan az a baja, hogy rövid a  határidő. Most akkor  mást 

nem tudnak csinálni, csak az utat. Az úttal kapcsolatosan elhangzott a 190.000 Ft, ami a 

Török Lászlóék által egyszer felajánlott összeg, melyről az az érzése, hogy már háromszor is 

felhasználta az önkormányzat.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: egyszer sem használták fel. A Pajta Galéria arra adja, amire 

az önkormányzat tudja használni. Legutóbb a kultúrházba pályáztak projektorra, de az a 

pályázat elveszett, így visszatérhetnek eredetileg az útjavításra, mivel igazából arra adták.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: a projektort nem nyerte meg az önkormányzat?  
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Fábián Gusztáv polgármester: nem nyert, de azok sem sokat nyertek, aki kaptak támogatást. 

Legalább most fel tudnák használni ezt a 190.000 Ft-ot értelmes célra. Egyébként ott szerepel 

a költségvetésbe.  Úgy szerepel a határozati javaslatban, hogy 500.000 Ft támogatás, 190.000 

Ft felajánlás, illetve a saját erő. Egyébként szerepel a költségvetésben 350.000 Ft 

útkarbantartás címén, melyből nem tudja, hogy mennyit költöttek az idei évben, mivel a 

pénzügyes kolléganő szabadságon van, de már vásároltak kavicsot, murvát is.  A kerítésre 

visszatérve adott az alpolgármester asszonynak árajánlatot, ami konkrétan nem ide szólt, 

hanem a révfülöpi  egyik strand kerítésére. Itt azért megjegyezné, hogy ha  rajta múlna és nem 

lennének korlátozva az önkormányzat anyagi lehetőségei,  akkor nem dróthálós kerítést 

csináltatna, hanem erős, vasrácsosat, tekintettel arra, hogy a vadkár a legnagyobb. Amit 

átküldött ajánlatot, szintén fém oszlopokon álló, de nagyon erős vashálós, profi kerítés,  ugyan 

az 800 méterre szólt. A 360 méter esetében 3-4 millió forintba kerül.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: a vadháló elnevezés nem jó a vad ellen? 
 

Kovács István képviselő: azt nagyon meg kell erősíteni, rögzíteni, mert a vaddisznó feltúrja. 

 

Fábián Gusztáv polgármester: kérdezi, hogy van-e még észrevétel, kérdés, mert akkor 

feltenné szavazásra.  Javasolja a Fülöp Környezetépítő Kft árajánlatát elfogadásra és 

építsenek utat.  
 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 
SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

70/2017. (VIII. 28.) HATÁROZATA 

 

A kistelepülési önkormányzatok alacsony összegű fejlesztéseinek 

 támogatására pályázat benyújtásáról 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete elhatározza, hogy a kistelepülési 

önkormányzatok alacsony összegű fejlesztéseinek támogatásra pályázatot nyújt be. 

 

A pályázat keretében az alábbi fejlesztést kívánja megvalósítani: 

Salföld belterület 3/1 helyrajzi számú út felújítása.  

 

A Fülöp Környezetépítő Kft. árajánlata alapján a felújításra beadott összeg 817.000 Ft, 

melyből az igényelt támogatás összege 500.000 Ft. A fennmaradó összeget (317.000 Ft), mint 

önerőt a Képviselő-testület a 2017. évi költségvetésbe betervezett tartalék terhére biztosítja, 

amelyből 190.000 Ft-ot 2016.-ban beérkezett adományból finanszíroz. 
 

A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a pályázat aláírására és benyújtására. 

 

Felelős: Fábián Gusztáv, polgármester 

Határidő: 2017. szeptember 7. 
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2.) A falugondnoki gépjármű gyermekszállításra való igénybevételének indulási és 

érkezési helyszínének meghatározása 

 

Fábián Gusztáv polgármester: a falugondnoki busz eddig a bolt előtt állt meg az 53/8 

helyrajzi számú ingatlanon. Itt a közútkezelő megtiltotta a várakozást, először teljes megállási 

tilalmat rendelt el, majd azt leszerelték és jelenleg várakozni tilos tábla van kihelyezve. Ezért 

az iskolabusz megállási helyére módosítást kell eszközölni. Kérte a falugondnokot, hogy 

tegyen javaslatot az új helyszínre. Az új helyszín Kossuth utca 27. szám előtt lesz, kétség 

kívül az az egyetlen hely, ahol lehet állni, járda is van, tehát itt lenne a buszra történő 

felszállás, illetve leszállás. Megjegyzi, hogy bizonyos időintervallumot is meg kell határozni, 

hogy meddig áll ott a busz, tehát meddig várakozik a gyerekekre.  

 

Kovács István képviselő: így van beszéltek erről Polgármester Úrral. Benne felmerült egy 

másik terület is, ahol meg lehetne állni. Az orvosi rendelő előtt meg lehet állni, ott nem tiltja a 

KRESZ tehát indokolt, a másik indok pedig az, hogy eddig, ha esős idő volt nem volt hová 

beálljanak, de ez is megoldódik, mert ott a buszmegálló a túloldalon és oda be tudnak állni. 

Javasolja szintén ennek a megállónak az elfogadását.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: ezzel teljesen egyetért, mivel máshol nem lehet 

megállni. Még esetleg a falu végén a Pajta Galéria előtt lehetne megállni. Most, hogy 

helyettesítette polgármester urat és a képviselő úrral is egyeztetett, hogy közeledik az iskola 

és mérjék fel az igényeket. Kiderült, hogy a kékkúti gyermek már nem megy. Telefonált 

Simonékhoz, ahol van két gyermek és Badacsonytomaj felé mennek, tudja, hogy tavaly 

mindenféle össze nem egyeztethető dolgok voltak. Gondolta, hogy mivel ők ugyanúgy 

igényjogosultak, őket is megkérdezi, hogy ebben a tanévben, hogyan gondolják a szállítást, 

mivel egyik gyermek, iskolás, a másik óvodás. A nagypapával sikerült egyeztetni, aki azt 

mondta, hogy szeretnék igénybe venni ezt a szolgáltatást. Egyetlen egy külön kérésük van, 

hogy gyermekeik a déli órákban jönnek el az iskolából, óvodából, ez már tavaly is így volt. 

Erre azt mondta, hogy ez nem képzelhető el a keddi és a pénteki nap esetében, amikor is 

bevásárló nap van, mivel kiszámíthatatlan, hogy a falubusz mikor érkezik vissza.  

Azt mondták, hogy ez is jó, nekik ez is segítség. Abban maradtak, hogy adjanak egy 

nyilatkozatot, ha erre ők igényt tartanak, illetve nyilatkozzanak akkor is, ha nem mennek a 

gyerekek Tomajra és időbe értesítsék a falugondnokot, mert ha jól hallotta, akkor tavaly ilyen 

problémák voltak.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: lemondó nyilatkozatot nem kell tenni, mert az van, mert 

hivatalosan lemondták a tavalyi évben.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: lemondást nem akarnak tenni, nyilatkoznak, hogy 

igénybe kívánják venni.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: akkor várják ezt a nyilatkozatot. Arra sajnos nem tud ígéretet 

tenni, hogy délben külön szállítás legyen. Írjanak egy levelet, ha igénybe kívánják venni és 

akkor azt megtárgyalja a testület.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: az a  gyermek, aki délben jön ki az iskolából, annak 

nem lehet azt mondani, hogy majd négy órakor el lesz hozva. Amikor nincs bevásárlás, akkor 

ez véleménye szerint nem probléma, mivel másik irányba kell menni.  
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Fábián Gusztáv polgármester: fél kettőkor van busz, ami hazahozza a gyermeket.  

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: máskor is jön busz. Miért kell büntetni azt a 

gyermeket, aki valamilyen ok miatt akár egészségügyi, akár nevelési ok miatt nem négyig van 

az iskolában.  

Fábián Gusztáv polgármester: nem büntetik, de határokat azért szabjanak, ez nem egy luxus 

szolgáltatás.  

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: négykor, vagy fél négykor ül be a buszba, teljesen  

mindegy, mint ahogy az volt  korábban is  Somogyi Márk kérésére.  

Fábián Gusztáv polgármester: idővel az meg is szűnt.  

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: viszont volt, ugyanolyan állampolgár ő is, 

polgármester úr lehetőséget adott rá. Ezen kívül beszélt Krisztin Lászlóval is, hogy lehetne-e 

úgy módosítani a szerződést, hogy a 100 %-os teljesítés az lenne, ha az óvodába háromszor 

mennének a gyerekekért. Azt mondta, hogy visszatelefonál, mivel  a jegyző asszony 

szabadságon volt és még esetleg arról is lehet szó, hogy az iskolás gyermek miatt egy külön 

szerződést kötni.  

Fábián Gusztáv polgármester: semmi akadálya nincsen. Szeretné megjegyezni, hogy a 

tomaji járatnál kötelező az állami támogatás behajtásához az igazolt utaskísérő. 

Alpolgármester Asszony ezt tudja biztosítani?  

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: ez a másiknál is ugyanúgy kötelező, a szerződést a 

törvény felülírja.  

Fábián Gusztáv polgármester: tud az alpolgármester asszony szerezni egy diplomás 

utaskísérőt reggel,  délben, délután oda-vissza? 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: akkor nem lehet menni a másik irányba sem. 

Fábián Gusztáv polgármester: a másik irányba egészen más szerződése van az 

önkormányzatnak.   

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: nem a szerződésen múlik, ez a törvény, a törvény 

megköveteli. 

Fábián Gusztáv polgármester: annál a szerződésnél kell az utaskísérő a révfülöpit most 

hagyják. A badacsonytomaji szerződésben ott szerepel a vizsgázott utaskísérő.  

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: nem a szerződés a lényeges, hanem a törvény 

megkívánja.  

Fábián Gusztáv polgármester: akkor áthágja a törvényt, ha nem visz utaskísérőt.  

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: a révfülöpi szállítással folyamatosan áthágja a 

törvényt.  

Fábián Gusztáv polgármester: ez még véletlenül sincsen így. Maradjanak annyiban, hogy a 

témát lezárja. Amennyiben a Simon család küld egy levelet, akkor semmi akadálya, hogy 

megbeszéljék.  
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Kovács István képviselő: már a hónap elején kérte a polgármester urat, hogy beszéljenek 

erről, vagyis a szülőkkel vegyék fel a kapcsolatot azért, hogy az iskolakezdésre tudják 

rendezni a felmerült problémákat. Elvárta volna a Simon Családtól is, hogy eljönnek és 

elmondják, hogy igénylik-e, vagy sem. Ezt azért mondja el, mert ugyanebben a cipőben jártak 

egy évvel ezelőtt is. Szeptembertől karácsonyig szállította az önkormányzat a gyermeket, 

majd nem szóltak és utána maguk szállították a gyermeket. Badacsonytomajjal kötött 

megállapodásban komolyan le van írva, hogy az óvodás esetében hogyan igényelhető a 

támogatás.  

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: beszélt jegyző asszonnyal Badacsonytomajon, aki 

azt mondta, hogy arányosan fizetnek a tanítási napok figyelembevételével.  

Kovács István képviselő: ennek az egésznek mint falugondnok ő lesz a szenvedő alanya.  

Az induló időpontokhoz tudni kell, hogy mely gyermekek veszik igénybe a buszt. Az első 

járat 7:15 órakor, a második pedig 7:35 órakor indult eddig. Amennyiben a Kiss család nem 

veszi igénybe, akkor 7:30 órakor lehetne indulni egy irányba.  

Fábián Gusztáv polgármester: jelenleg akkor a következő lesz 7:30 vagy 7:35 órakor indul 

a járat egy irányba Révfülöpre és kész. Amennyiben belép más igénylő is, akkor módosítják 

az időpontot, de jelenleg hivatalos igény erre nincsen. 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: valóban el kellett volna kezdeni egyeztetni 

augusztus elején.  

Kovács István képviselő: nem érti a szülőket, alpolgármester asszony beszélt velük, a 

helyükben azonnal élne a lehetőséggel.  

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester:  nem mindenki ül le olyan egyszerűen és ír meg egy 

nyilatkozatot.  

Fábián Gusztáv polgármester: lezárja a témát.  

Tóthné Titz Éva jegyzőt helyettesítő aljegyző: dönteni szükséges a kékkúti 

gyermekszállítással kapcsolatos megállapodás megszüntetéséről.  

Fábián Gusztáv polgármester: javasolja, hogy korábban Kékkút Önkormányzattal kötött 

gyermekszállítási szerződést közös megegyezéssel szüntessék meg.  

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

71/2017. (VIII. 28.) HATÁROZATA 

 

gyermekszállítási megállapodás megszüntetéséről  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 2016. szeptember 1. hatállyal Kékkút 

Község Önkormányzatával kötött gyermekszállítási megállapodást közös megegyezéssel 

megszünteti.  
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Felhatalmazza a polgármestert, hogy a döntésről Kékkút Község Önkormányzatát értesítse. 

Határidő: azonnal. 

Felelős: Fábián Gusztáv polgármester.  

 

Tóthné Titz Éva jegyzőt helyettesítő aljegyző: szükséges még döntést hozni az előzőekben 

elhangzottak figyelembevételével a  falugondnoki busz indulási és érkezési helyszínéről.  

Fábián Gusztáv polgármester: javasolja, hogy amikor a falugondnoki busz 

gyermekszállítást végez, akkor a kiindulási és érkezési pont Salföld, Kossuth utca 27. szám 

előtt legyen. Indulás időpontja: 7:30 órakor, érkezés: 16:15 óra. Aki ezzel egyetért 

kézfeltartással jelezze.  

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

72/2017. (VIII. 28.) HATÁROZATA 

 

A falugondnoki gépjármű gyermekszállításra való igénybevételének  

indulási és érkezési helyszínének meghatározásáról  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete a falugondnoki gépjármű 

gyermekszállításra való igénybevételének indulási-érkezési helyszínét és időpontját az 

alábbiak szerint határozza meg:  

Helyszín: Salföld, Kossuth utca 27., indulás: 7:30 órakor, érkezés: 16:15 órakor.  

Felhatalmazza a polgármestert, hogy az érintett szülőket a döntésről értesítse.  

Határidő: azonnal. 

Felelős: Fábián Gusztáv polgármester.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: megköszöni az ülésen való részvételt és azt 8:45 órakor 

bezárja.  

 

K.m.f. 

 

Fábián Gusztáv      Tóthné Titz Éva  

polgármester      jegyzőt helyettesítő aljegyző 

 


